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ROMÂNIA 

JUDEŢUL BOTOŞANI 

COMUNA LEORDA 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI LEORDA 

 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat astăzi 11.10.2022, în şedinţa extraordinară-de îndată a consiliului local Leorda 

convocată prin Dispoziţia nr. 125 din 11.10.2022 
 

Ședinţa este deschisă de dl. primar Ștefan Dulgheru. La şedinţă participă un număr de 11 

consilieri din 11 convocaţi prin dispoziția  nr. 125/11.10.2022. Materialele înscrise pe ordinea 

de zi au fost comunicate consilierilor locali pe suport hârtie.  

 

Ordinea de zi și proiectele de hotărâre sunt supuse la vot deschis.  

 

Domnul primar prezintă proiectul ordinii de zi, după cum urmează: 

 

        1. PROIECT    DE   HOTĂRÂRE - privind  aprobarea cumpărării terenului extravilan 

în suprafaţă de 2.080 mp, situat în Sat Leorda Com. Leorda Judeţ Botoşani, Pc. 476/2 şi Pc 

477/2 înscris în CF nr. 51152 

 

 

Se supune la vot ordinea de zi. 

 

Se aprobă cu un număr de 11 voturi pentru.  

Domnul primar predă cuvântul dlui. secretar să prezinte proiectul de hotărâre. 

 

 

 1. PROIECT    DE   HOTĂRÂRE - privind  aprobarea cumpărării terenului extravilan în 

suprafaţă de 2.080 mp, situat în Sat Leorda Com. Leorda Judeţ Botoşani, Pc. 476/2 şi Pc 477/2 înscris 

în CF nr. 51152 

 

  

Domnul primar predă cuvântul dlui. secretar să prezinte proiectul de hotărâre. 

Dl. secretar - prezintă proiectul. Este vorba despre aprobarea procesului verbal de 

negociere cu privire la terenul pentru SRMP-P şi aprobarea cumpărării acestuia. Au fost 

parcurţi toţi paşii, au fost primite şi avizele de legalitate pentru hotărârile anteruiare legat de 

acest proces de cumpărare. 

Dl. Angheluşi - este un proiect bun, trag speranţe că se va materializa. De acest proiect 

vor beneficia toţi locuitorii comunei. 

Dl. Grădinaru: legat de aceste proiect. Ne-am abţinut la proiectele iniţiale de aceea ne 

vom abţine şi aici, pentru a nu ne contrazice. Nu vom vota împotrivă ci ne vom abţine. 

Proiectul va trece. Mă bucur dacă există finanţare pentru proiectul de aducere gaz în comună şi 
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ne dorim să se realizeze. Noi nu am cerut decât să fie transparenţă şi atât timp cât există, este în 

regulă. Ar trebui dle. secretar să găsiţi o soluţie cu acea hotărâre din 2018 legqată tot de gaz. 

Dl. primar - nu s-a mai întreprins nimic legat de acea hotărâre. S-a dat dar proiectul nu s-a 

mai materializat. Vom primi bani, avem asigurări de la Bucureşti. Sunt condiţii de îndeplinit, 

una fiind şi existenţa acestui loc unde să vină amplasat SRM-P-ul. Ne dorim să aducem gaz şi 

să nu cheltuim mult pentru celelalte utilităţi necesare pentru acest proiect, cum ar fi curentul 

electric. Nu pot amplasa acest SRM-P la o distanţa foarte mare, ar însemna să cheltuim mulţi 

bani pentru aducere curent. Nu se putea găsi loc mai bun. Aici avem şi acces la drum. 

Dl. Grădinaru - dacă se prezenta toate acestea de la început, nu ne mai abţineam. Ne 

dorim să existe transparenţă şi comunicare. 

 

Nemaifiind discuții se supune la vot. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată. 

Se aprobă cu un număr de 8 voturi pentru şi 3 abţineri. 

 

Ordinea de zi fiind epuizată, președintele de ședință declară închise lucrările. 

 

 

 

PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                          SECRETAR GENERAL,  

HAMBURDĂ MIHAI                        LUNGU CORNEL 

 

 

 

 


